
Geachte leden en ereleden, 

 

Het ledendiner is een traditie geworden bij de aanvang van ons nieuwe jaar. Dé gelegenheid bij uitstek 

om elkaar op een informele manier te begroeten en het “allerbeste” toe te wensen. 

 

Wij zijn in 2016 21 jaar “jong” geworden. Inderdaad, ingevolge de ontbinding in 1993 van de 

vereniging “Ere-Antwerpenaren Culturele Hoofdstad”, destijds een initiatief van ’t Stad, werd ingevolge 

de leegte die hierdoor ontstond, en mede onder impuls van Bob Galliaert, in 1994 onze huidige vzw, 

Antwerpen Cultuurstad, opgericht. Bob werd onze eerste voorzitter. We kunnen dus vandaag 

terugblikken op 21 vruchtbare jeugdjaren. Toen ik in het jaar 1997 de eer had Bob Galliaert op te 

volgen voor twee voorzitters-termijnen, had ik niet gedacht van de weg van “Poetin” ingeslagen te 

hebben, en in 2016 een tweede keer aan het hoofd te komen van dit culturele rijk, . . . . . rijkje.  

 

Met fierheid en dankbaarheid kunnen we terugblikken op de hechte bestuursploeg, waarover 

Antwerpen Cultuurstad de afgelopen 21 jaar steeds mocht beschikken. Bestuursploeg die zich 

onvermoeid ingezet heeft voor het cultureel welzijn van onze leden, de laatste jaren onder de 

bezielende inzet van voorgaande voorzitters Fred Daman en Herman Naeyaert. Er werd in 2016 

gewerkt aan de nieuwe hedendaagse communicatiestrategie voor de website, die U straks wordt 

toegelicht. U zal ook gemerkt hebben dat we ons op verschillende cultuur-disciplines hebben in gezet, 

van muziek over architectuur tot podiumkunst. Boven alles zal Antwerpen Cultuurstad, meer dan ooit, 

een vereniging zijn, waar leden zich thuis voelen.        

 

Na een weloverwogen zoektocht, en daar heeft de raad van bestuur echt zijn tijd voor genomen, kan ik 

U zo dadelijk onze nieuwe, uit de bestuursraad,  én bij unanimiteit door deze raad verkozen voorzitter,  

introduceren.  Met groot genoegen stel ik U onze kersverse voorzitter, Marc Van Outryve aan U voor. 

Marc is een vaste bezoeker van de vereniging en heeft de tijd gevonden om deze taak op zich te 

nemen en dit ondanks zijn vijf kleinkinderen en mét de toelating van zijn lieve echtgenote Annemie. Als 

arts heeft hij veelvuldig gepubliceerd en congressen georganiseerd. Zijn specialisatie in de genees, 

heel- verloskunde én inwendige ziektes, geeft ons de zekerheid dat hij wonden kan helen én pleisters 

plakken. Als penningmeester van Natuurpunt Vlaanderen, en als oud-voortzitter van de Orde van de 

Prince afdeling Metropool, heeft hij alle noodzakelijke bestuurservaring in zijn mars. 

Marc, ik kijk met een gerust gemoed en vertrouwen vooruit, wens U een vruchtbaar mandaat toe, en U 

en alle leden van Antwerpen Cultuurstad, een gelukkig en vreugdevol nieuwjaar. 

Marc, aan u het woord. 


